

The Group is recognized by multiple major sustainability indices

集團廣受多項主要的可持續發展指數認證

The Group is honoured to achieve once again the highest AAA rating in the current 2023/24 assessment of the Hang Seng Corporate Sustainability Index Series, conducted by the HKQAA. The Group has received this ranking since 2020. The Group was also ranked second in overall ESG performance among about 1,800 assessed eligible stocks and attained the highest score in the "Environmental" aspect among 74 assessed stocks in the "Properties & Construction" industry in Hong Kong.

The Group also remains a constituent stock in the Hang Seng Corporate Sustainability Index, the Hang Seng (Mainland and HK) Corporate Sustainability Index, the Hang Seng Corporate Sustainability Benchmark Index and the Hang Seng ESG 50 Index. Continuing its streak of ESG performance recognition, the Group attained leading rankings in the CUHK Business Sustainability Indexes. The Group attained the Exemplar level, which is the highest rating level, and was ranked at the top in the "Properties & Construction" industry in the Global BSI (Asia Pacific) Index and the Business Sustainability Index of Greater China (GCBSI), the Greater Bay Area (GBABSI) and Hong Kong (HKBSI).

自2020年起，集團一直由香港品質保證局評審的「恒生可持續發展企業指數」中獲評AAA最高評級，並於2023/24年度繼續榮獲殊榮。同時集團整體的ESG表現優秀，成功於約1,800隻合資格股份中名列第二，當中更在環境方面，於74隻香港地產建築業股份中獲得最高分數。

同時，集團亦繼續獲納入「恒生可持續發展企業指數」、「恒生內地及香港可持續發展企業指數」、「恒生可持續發展企業基準指數」及「恒生ESG 50指數」。憑藉傑出的ESG表現，集團在香港中文大學企業可持續發展指數中名列前茅，並在「全球企業可持續發展指數(亞太區)」、「大中華企業可持續發展指數」、「大灣區企業可持續發展指數」及「香港企業可持續發展指數」的地產建築業界別中勇奪最高評級。



The Group attains significant achievements for its commitment to promoting sustainable development
集團致力推動可持續發展，成績令人鼓舞

SHKP Volunteer Team partners with diverse social welfare organizations to support deprived communities

集團義工隊與各社福機構合作 積極關懷弱勢社群

The Group is dedicated to uniting all parties to provide appropriate assistance to individuals in need, aiming to address not only the practical challenges they face, but also their emotional well-being.

This year, the SHKP Volunteer Team partnered with The Neighbourhood Advice-Action Council to organize a one-year Elderly Home Safety and Environment Improvement Project. In recent months, the dedicated volunteers completed home-improvement projects for 60 elderly households in the Tuen Mun District. The volunteers utilized their expertise to provide small-scale home repair services and sponsored pest control and lice eradication for elderly households facing hygiene issues. The programme will soon expand its reach to Wong Tai Sin District, extending its services to other older individuals in need.

The SHKP volunteer team also engaged in the Stargaze Camp for All and the Blind, co-organized by the Hong Kong Network for the Promotion of Inclusive Society, as well as designing and managing the Low-carbon Living Earth Loving Game booth to promote green living, and the booth is highly popular. They also helped people with disabilities fully enjoy the event, thus exemplifying the virtues of inclusivity and mutual respect via the beauty of the wonders of nature.

集團致力結合不同力量，為社會上有需要人士提供適切的幫助，期望不僅能解決他們生活上的問題，也可以提供精神上的支援。



The SHKP Volunteer team utilizes their expertise to provide basic home-repair services for elderly households
集團義工隊運用自身專長，為長者家庭提供基本家居維修服務

集團義工隊今年與「鄰舍輔導會」合作，展開為期一年的「老友·安居」家居改善計劃。近月義工隊便為屯門區60戶長者家庭，完成家居改善工程。義工們發揮專長，為他們提供小型家居維修服務，更資助面對衛生問題的長者戶進行除蟲滅蟲工作。稍後有關計劃會推展到黃大仙區，服務有需要的長者。

此外，義工隊也參與了早前由香港傷健共融網絡協辦的「盲人觀星傷健營」，集團義工設計及營運「低碳生活愛地球」遊戲攤位，推動環保生活，大受歡迎，更協助傷殘人士參與活動，一同感受星空及大自然的美妙，實踐傷健共融和互相尊重的理念。